



**ST. LOUIS SCHOOL**  
Circular No. 290 (23-24)

10<sup>th</sup> July, 2024

Dear Parents/Guardians,

**Re: Important Events for Secondary One Students and Parents (2023/2024 Intake)**

Welcome to our school. We understand that the transition to secondary school often coincides with important social, emotional and physiological changes in the lives of adolescents and that close collaboration between parents and the school is important. In this regard, we would like to cordially invite you and your child to attend the following events before the new academic year begins.

➤ **Summer English Bridging Programme**

Period:	22 <sup>nd</sup> – 24 <sup>th</sup> July, 2024 (Monday, Tuesday & Wednesday)
Time:	8:05 a.m. to 12:45 p.m.
Venue:	S1 Classroom, Block B, 1/F
Fee:	Free of charge
Target participants:	New Secondary One students
Attire:	Casual wear
Teachers-in-charge:	Mr. HO Wai Leung and Mr. WONG Man Chun
Remarks:	This programme is to help Secondary One freshmen adapt to the English learning environment and get to know the campus. The programme is taught by our teachers and it covers all EMI subjects, such as Mathematics, Integrated Science, etc. Teaching materials will be provided by the school. Students need to bring stationery only. All new Secondary One students are strongly advised to enrol in this programme. Please submit a parent letter to our school office if you wish to apply for leave of absence for your child due to sickness or other valid reasons. If Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above is hoisted, or a red or black rainstorm warning is in force at or before 6:30 a.m. , the event on that day will be cancelled

➤ **Orientation Day**

Date:	31 <sup>st</sup> August, 2024 (Saturday)
Time:	9:00 a.m. to 12:00 p.m. (Registration starts at 8:30 a.m. at the covered playground)
Venue:	School Hall
Target participants:	New Secondary One students and their parents
Attire for students:	School summer uniform (i.e. short-sleeved white shirt with the school badge sewn on the pocket on the left hand side, a pair of light grey trousers and a belt)
Programme:	<ul style="list-style-type: none"> <li>✧ Welcoming address by our Supervisor and Principal</li> <li>✧ Words from our Vice-principals and various team heads</li> <li>✧ Meeting with class teachers (Parents)</li> <li>✧ Introduction of activities (Students)</li> </ul>
Teacher-in-charge:	Ms NG Kar Wai Vivien
Remarks:	If Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above is hoisted, or a red or black rainstorm warning is in force at or before 6:30 a.m., the event will be postponed until 7 <sup>th</sup> September, 2024 (Saturday) with the time and venue remaining unchanged.

Please return the reply slip to our office staff at the counter before you leave and visit our school website (<http://www.stlouis.edu.hk>) regularly for the latest announcements. Should you have any enquiries, please contact our school office staff or the respective persons-in-charge at 2546 0117.

Thank you very much for your attention and cooperation.

Yours faithfully,

Dr. YICK Ho Kuen  
Principal



## 聖類斯中學

通告第 290 號 (23-24)

各位家長／監護人：

### 中一新生及家長活動

歡迎加入聖類斯中學。新生升中後會面對全新環境，加上社交、情緒以至身體上的轉變，或會面對一些困惑。家長和學校之間的了解及合作能使同學儘快適應校園生活及訂立目標，為此學校舉辦了下列活動，誠邀新生及家長參加。

#### ➤ 中一暑期英語銜接課程

日期：	2024 年 7 月 22 日至 24 日 (星期一至三)
時間：	上午 8 時 05 分至下午 12 時 45 分
地點：	B 座一樓課室
費用：	全免
參加者：	中一新生
學生衣著：	便服
負責人：	何偉良老師、黃文俊老師
備註：	本課程旨在協助中一新生適應英語學習環境及認識校園。課程由本校老師教授，內容涵蓋所有以英語作教學語言的科目，例如數學及綜合科學等。教材由學校提供，學生只須帶備文具。所有中一新生均須參加本課程。若未能參加者，請向校方提交家長信請假。若當日天文台在上午 6 時 30 分或之前發出紅色或黑色暴雨警告訊號；或懸掛 8 號或以上颱風訊號，或預告將會發出上述訊號，當日活動將會取消。

#### ➤ 中一迎新日

日期：	2024 年 8 月 31 日 (星期六)
時間：	上午 9 時正至中午 12 時 (上午 8 時 30 分在有蓋操場點名)
地點：	學校禮堂
參加者：	中一新生及家長
學生衣著：	整齊夏季校服 (淺灰色直腳長褲及白色短袖恤衫，校徽須縫在恤衫左邊口袋上。)
活動內容：	<ul style="list-style-type: none"> <li>✧ 校監、校長致歡迎辭</li> <li>✧ 副校長及主任的各項介紹及提醒</li> <li>✧ 家長與班主任見面</li> <li>✧ 主要活動組織簡介</li> </ul>
負責人：	吳家慧老師
備註：	當天文台在上午 6 時 30 分或之前發出紅色或黑色暴雨警告訊號；或懸掛 8 號或以上颱風訊號，或預告將會發出上述訊號，活動將會延期至 9 月 7 日舉行，時間地點不變。

請於離開前把回條交回校務處職員。學校最新消息、或因疫情或天氣問題要更改以上活動之日期或時間，會於學校網頁公布。如有查詢，可致電 2546 0117 聯絡校務處職員或負責老師。

校長

易浩權博士

2024 年 7 月 10 日

**Reply slip 回條****Re: Important Events for Secondary One Students and Parents (2024/2025 Intake)**

Dear Principal,

As the parent/guardian of \_\_\_\_\_, I have read the circular no. 290 (23-24). Please find our decision as follows:

Event	Date	People attending:
Summer English Bridging Programme	22 <sup>nd</sup> to 24 <sup>th</sup> July, 2023 (Monday to Wednesday)	*My son/charge will attend the programme *My son/charge cannot attend the programme and a parent letter will be submitted by 16 <sup>th</sup> July.
Orientation Day	31 <sup>st</sup> August, 2023 (Saturday)	1 parent and 1 student

Signature of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Parent's/Guardian's Contact Number : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

\*Please delete where inappropriate.

=====**Below is the Chinese Version for reference 如已填寫英文回條，不用重覆填寫**=====

易校長：

本人為 \_\_\_\_\_ 的家長/監護人，已詳閱通告第 209 號 (23-24)，我將出席以下活動：

活動	日期：	出席情況:
中一暑期英語銜接課程	2024 年 7 月 22 日至 24 日 (星期一至三)	*小兒會準時出席/ *小兒未克出席 (須於 7 月 17 日或之前交回請假信)。
中一迎新日	2024 年 8 月 31 日 (星期六)	1 位家長及 1 位學生

家長/監護人簽名： \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名： \_\_\_\_\_

家長/監護人聯絡電話： \_\_\_\_\_

日 期： \_\_\_\_\_

\* 請刪去不適用者。